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خبری »دنیای هوادار« یاد و خاطره شهدا به ویژه 
شهید اسماعیل دقایقی  را گرامی می دارد

حمید گرشاسبی در گفت و گو با دنیای هوادار:
جایگاه پیکان باید در بالای 

جدول باشد
سیروس جعفری- کارشناس ورزش و رسانه

حمید گرشاسبی مدیرعامل باشگاه فرهنگی ورزشی پیکان 
که حضوری چهل ساله در عرصه ورزش و مدیریت ورزشی 
دارد در گفت و گویی به خبرنگار دنیای هوادار گفت: در این 
روز و هر ساعتش خبرهای  بازار فوتبال که هر  آشفته 
و  ورزش  وزارت  و  فوتبال  فدراسیون  از  ناخوشایندی 
جوانان به گوش می رسد خوشحالم که مسابقات فوتبال 
لیگ برتر با تمام فراز و نشیبش به پایان رسید. هرچند در 
این چند روزه اخیر بازار شایعات و تبانی تیم ها بسیار داغ 
بود و گروهی از تبانی باشگاه ها سخن به میان می آوردند 
و عده ای هم از صداقت و بازی جوانمردانه می گفتند اما 
من که سالیان متمادی مدیریت های مختلف ورزشی را 
از استان ورزش خیز و ورزشدوست  تجربه کرده بودم و 
استان خوزستان پا به عرصه ورزش گداشته ام ایمان و 
تبانی در فوتبال آن هم  دارم که  راسخ داشته و  اعثقاد 
فقط به خاطر بقا در لیگ برتر در ذات و سرشت مدیران 
و  نبوده  خوزستان  خطه  وورزشکاران  ورزشکاران  و 
هیچگاه نخواهد بود. تیم پارس جنوبی جم با وجود تمام 
شایستگی هایش متاسفانه از لیگ برتر خداحافظی کرد 
که امیدوارم بار دیگر شاهد صعود این تیم محبوب به 

لیگ برتر باشیم.
گرشاسبی در ادامه گفت: باشگاه فرهنگی ورزشی پیکان که 
یدطولایی در مسابقات لیگ های مختلف کشوری داشته 
و دارد یکی از باشگاه های ریشه دار فوتبال کشور به شمار 
می رود که اعتقاد دارم جایگاهش در جدول لیگ برتر باید 
خیلی بالاتر از دیگر تیم ها باشد چون تمامی کادرفنی، 
این  تا  این مجموعه همدل هستند  بازیکنان و مدیران 
باشگاه به جایگاه شایسته و بایسته خود دست یابد و من 
امیدوارم در مسابقات لیگ برتر سال ۹۹ به جایگاه واقعی 

خود دست یابند.
مدیر عامل پیکان در ادامه افزود: نابسامانی های فوتبال و 
بحث داغ دستمزد مربیان خارجی تیم ملی فوتبال امروزه 
بر کسی پوشیده نیست. از ورود نمایندگان محترم مجلس 
شورای اسلامی تا نهادهای امنیتی و نظارتی؛ باید به.خاطر 
بسپاریم در هزاره سوم که ما نیز ساکن این کره خاکی 
هستیم هر نهاد، سازمان و وزارتخانه قواعد و مقررات خاص 
باید این  را دارد برای حضور در قالب عرصه ها  خودش 
مقررات و قواعد را به خوبی رعایت کرد. از آنجایی که ما 
عضو کنفدراسیون فوتبال آسیا و فیفا هستیم باید به این 
مقررات تن دهیم و به آن احترام بگذاریم چون قرار نیست 
به انزوای خود بپردازیم درعین حال که عقاید ویژه خود 
را داریم و در حالی که کوشش مستمری خواهیم داشت 
نظرات و عقاید درست و منطقی خود را به دیگران بفهمانیم 
اما امروز ناچار به رعایت مواردی هستیم که قاعده بازی را 
تشکیل می دهند. قبولی عضویت در این نهادهای جهانی 
و بین المللی ورزش یعنی محترم شمردن قوانین و مقرارت 
مصوبه اش. بر این اساس نباید کاری کنیم که گزک به 

دست دیگران بدهیم.
حمید گرشاسبی در پایان گفت: به نظر من مشکل ورزش 
بدون رودربایستی و مداهنه باید گفت نه کمبود امکانات 
است نه کمبود پول و نه حتی نیروی ماهر انسانی است. 
ورزش مادر همه این سال ها استعداد داشته و امکانات 
حداقلی داشته؛ عشق و علاقه داشته اما برنامه و برنامه ریز 
و متخصص آن امور را نداشتیم که به این مصیبت گرفتار 
مدیران  فوتبال  فدراسیون  و  ورزش  وزارت  شده ایم. مگر 
کاربلد حقوقی و هیات رئیسه عالم نداشته اند که اینگونه 
قرارداد ننگین ترکمنچای را با چند مربی درجه سوم منعقد 
نموده اند که امروز باید پاسخگوی میلیون ها انسان شریف 
و ورزشکار و ورزشدوست ایران اسلامی باشند تا در هیچ 
قراردادهای  چنین  این  شاهد  مکانی  هیچ  در  و  زمانی 

ننگینی نباشیم...

مدیر خانه مطبوعات استان البرز گفت: امسال برنامه های 
هفته خبرنگار )۱۷ مرداد( متناسب با شرایط بهداشتی به 
لحاظ شیوع ویروس کرونا در راستای پیشگیری از بیماری 
کووید -۱۹ ،تدوین و برنامه ریزی شد و از برگزاری گردهمایی 

در استان پرهیز کردیم.
رضا عباس زاده با  گرامیداشت یاد و خاطره شهید محمود 
خبرنگار  روز  مناسبت  به  هرسال  اظهارداشت:  صارمی 
گردهمایی به صورت متمرکز در البرز برگزار می شد ، اما 
امسال به دلیل شیوع ویروس کرونا این امر امکان پذیر 
نبود به همین علت به دستکاههای مختلف مکاتبه شد تا 

از خبرنگاران تجلیل کنند.
وی از اهدا سبدكالا به خبرنگاران به مناسبت روز خبرنگار 
خبر داد و افزود: این اقلام در بین اعضا خانه مطبوعات 

استان توزیع  شد.
عباس زاده تصریح کرد: كرامت و شان و جایگاه خبرنگاران 
ازاولویت های خانه مطبوعات استان است و سعی می 
كنیم كه به بهترین شكل ممكن علاوه بر حفظ جایگاه 
اصحاب رسانه از آنها به نحوی شایسته در این ایام تقدیر 

به عمل آید.
 رئیس هیئت مدیره خانه مطبوعات استان البرز از رسانه 
ها به عنوان بازوی توانمند مردم و مسوولان عنوان کرد و 
یادآور شد: تمام تلاش خبرنگاران و اهالی قلم همواره این 
بوده كه اخبار استان را به درستی، نیكی و به موقع اطلاع 

رسانی كنند.
وی اضافه كرد: خبرنگاران همواره در تمام عرصه ها حضور 
داشته و در جهت تنویر افكار عمومی و اطلاع رسانی با 
وجود تمام مشكلاتی كه با آن ها مواجه هستند اقدام می 

كنند.

عباس زاده ضمن تقدیر از عملكرد اصحاب رسانه استان 
عنوان كرد: توجه به نیازهای مادی و معنوی این قشر در 
بخش های مختلف با توجه به شرایط اقتصادی كشور از 
جمله ضروریاتی است كه باید بیش از. گذشته مورد توجه 

قرار گیرد.
وی ادامه داد: خانه مطبوعات البرز همواره تلاش می كند تا 
ضمن حفظ كرامت و جایگاه اصحاب رسانه استان بتواند گام 

هایی در راستای برطرف شدن مشكلات آنها برداشته شود.

عباس زاده از برگزاری جشن روز خبرنگار شهرستان فردیس 
خبر داد و گفت: زوج خبرنگار البرزی امسال هم در آیین  

تجلیل از خبرنگاران استان،خوش درخشیدند
وی یادآور شد: منصور جمشیدی و بانو مهتاب زوج خبرنگار 
باسابقه، پرتلاش و با اخلاق البرزی امسال نیز چون سال 
گذشته طی آیینی در شان خبرنگاران، از زحمات یکسال 
این عزیزان با رقم زدن شبی خاطره انگیز و بیاد ماندنی، 

تجلیل کردند.

مطبوعات

عباس زاده عنوان کرد:

نمره قبولی به رسانه های استان البرز 

گفت و گو

۳۰۵ هزار و ۸۶۶ نفر از مبتلایان کرونا بهبود یافتند

پزشکی  آموزش  و  درمان  بهداشت،  وزارت  سخنگوی 
گفت: تاکنون ۳۵۴ هزار و ۷۶۴ نفر در کشور به طور 
قطعی به ویروس کرونا مبتلا شده و با فوت ۱۱۲ نفر در 
۲۴ ساعت گذشته، تعداد جان باختگان کرونا در کشور 

به ۲۰ هزار و ۳۷۶ نفر رسیده است.

سیما سادات لاری روز گذشته درباره آخرین آمار ابتلای 
قطعی به ویروس کرونا و موارد فوت ناشی از ابتلا به 
این ویروس در کشور بیان کرد: تا دیروز و بر اساس 
معیارهای قطعی تشخیصی، دو هزار و ۲۰۶ بیمار جدید 
مبتلا به کووید ۱۹ در کشور شناسایی شد که یک هزار 
و ۷۱ نفر از آن ها بستری شدند. با این حساب، مجموع 
بیماران کووید ۱۹ در کشور به ۳۵۴ هزار و ۷۶۴ نفر 

رسیده است.
وی ادامه داد: متاسفانه در طول ۲۴ ساعت گذشته، ۱۱۲ 
بیمار کووید۱۹ جان خود را از دست دادند و مجموع جان 

باختگان این بیماری به ۲۰ هزار و ۳۷۶ نفر رسید.
معاون وزیر بهداشت گفت: خوشبختانه تاکنون ۳۰۵ 
هزار و ۸۶۶ نفر از بیماران، بهبود یافته یا از بیمارستان ها 
ترخیص شده اند. همچنین ۳۷۹۴ نفر از بیماران مبتلا 
به کووید۱۹ در وضعیت شدید این بیماری تحت مراقبت 

قرار دارند.
 ۱۱۷ و  هزار   ۹۸۷ و  میلیون  دو  تاکنون  افزود:  لاری 

آزمایش تشخیص کووید۱۹ در کشور انجام شده است.
وی بیان کرد: استان های مازندران، تهران، قم، گلستان، 
خراسان شمالی، اردبیل، اصفهان، البرز، خراسان رضوی، 
کرمان، سمنان، آذربایجان شرقی، مرکزی، یزد و گیلان 
در وضعیت قرمز قرار دارند. همچنین استان های فارس، 
ایلام، لرستان، هرمزگان، زنجان، قزوین، آذربایجان غربی، 
بوشهر، همدان، چهارمحال و بختیاری و کهگیلویه و بویر 

احمد هم در وضعیت هشدار قرار دارند.

روند افزایشی شهرستان های قرمز در برخی استان ها

سخنگوی وزارت بهداشت گفت: طبق آخرین گزارش 
دریافتی از وضعیت بیماری در استان ها گرچه تعدادی از 
شهرستان های کشور از وضعیت قرمز خارج شده اند، ولی 
در برخی استان ها شاهد افزایش تعداد شهرستان های 
قرمز هستیم. تعداد شهرستان های با وضعیت قرمز 
در استان های ایلام، بوشهر، کردستان، زنجان، سمنان، 

کهگیلویه و بویراحمد و گیلان روند افزایشی دارد.

۱۱۴ شهرستان در وضعیت قرمز

وی ادامه داد: اکنون ۱۱۴ شهرستان در سراسر کشور در 
وضعیت قرمز بیماری و ۱۳۳ شهرستان در وضعیت 
هشدار قرار دارند و میزان موارد ابتلا و بستری روزانه 
در کشور دارای یک روند نسبتاً کاهشی است. مطمئنا 
مهم ترین عامل در کاهش تدریجی موارد ابتلا وبستری 
روزانه در کشور، رعایت بیشتر و جدی تر پروتکل های 
بهداشتی و استفاده بیشتر و همگانی تر از ماسک توسط 
مردم عزیز کشورمان است. البته اعلام این روند کاهشی، 
نباید به هیچ وجه موجب عادی انگاری شرایط شود. زیرا 
با توجه به افزایش چندین برابری میزان سرایت پذیری 
این ویروس، رعایت چندین برابر پروتکل های بهداشتی 

توسط ما امری ضروری است.

کرونا درایران
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قلمرو یوزهای میاندشت جاجرم گسترده شداجتماعی
معاون نظارت و پایش اداره کل حفاظت محیط زیست خراسان شمالی گفت: امسال پروانه چرای ۸۰۰ واحد دامی 
در منطقه میاندشت جاجرم خریداری شد و این اقدام برای کاهش میزان حضور دام در این منطقه و توسعه 

قلمرو یوزها ادامه دارد.

شهردار تهران خبر داد: 

واگذاری رایگان فضاهای شهری 
به هیأت ها

شهردار تهران تأکید کرد: فضاهای شهری در دهه اول محرم به 
صورت رایگان به هیأت ها واگذار می شود.

به گزارش دنیای هوادار، پیروز حناچی شامگاه پنجشنبه در 
حاشیه مراسم اهتزاز پرچم عزای اباعبدالله در پارک شهید 
حقانی در جمع خبرنگاران گفت: تمامی فضاهای باز شهرداری 
با تقاضا و درخواست هیأت ها برای اجرای مراسم عزاداری امام 
حسین )ع( به صورت رایگان در اختیارشان قرار خواهد گرفت.

وی در پاسخ به پرسش خبرنگاری مبنی بر اینکه آیا در این 
فضاها پروتکل های بهداشتی رعایت خواهد شد، توضیح داد: 
شرط واگذاری این فضاها به هیأت ها، رعایت پروتکل های 

بهداشتی وزارت بهداشت و ستاد ملی مقابله با کرونا است.
شهردار تهران همچنین در پاسخ به پرسش دیگری مبنی بر 
اینکه آیا از هیأت ها در قبال واگذاری این فضاها هزینه ای 
دریافت خواهد شد، گفت: در دهه اول به هیچ وجه مبلغی از 
هیأت ها دریافت نخواهد شد و تنها فضاهای باز در اختیارشان 

قرار می گیرد.
شهردار تهران همچنین در مراسم اهتزاز پرچم امام حسین )ع( 
با اشاره به شعار مدیریت شهری، »هر خانه، یک حسینیه«، 
گفت: امید است که امسال مراسم عزاداری امام حسین )ع( 

به بهترین شکل ممکن انجام شود.
حناچی ادامه داد: امسال شرایط متفاوتی نسبت به سال های 
گذشته در ایام محرم وجود دارد اما تاریخ نشان داده است که 
در تمامی دوره ها و حتی در شرایط بدتر نیز عشق امام حسین 

)ع( و مراسم عاشورا زنده  تر از همیشه برپا شده است.
وی افزود: یکی از تفاوت های مراسم امسال با سال های پیش 
در این است که سردار سلیمانی را دیگر در کنار خود نداریم 
کسی که برای امنیت کشور و برای زنده نگه داشتن فرهنگ 
اهل بیت دست از تلاش نکشید و شعار او همان پیام امام 
حسین )ع( بود که در روز عاشورا خطاب به لشکر یزید گفت 
»اگر دین ندارید و از روز حساب نمی ترسید لااقل آزاده باشید«؛ 
این پیام به مفهوم آن است که اگر کسی آزادگی داشته باشد، 

عاقبت به خیر خواهد شد.
شهردار تهران با اشاره به شرایط کرونایی کشور، گفت: با توجه 
به اینکه امسال شرایط متفاوتی تجربه می شود شعار مدیریت 
شهری، »هر خانه، یک حسینیه«  است و به طور حتم مراسم 
عزاداری امام حسین )ع( به بهترین شکل ممکن انجام می 
شود و از سوی دیگر نیروهای شهرداری تهران تلاش می کنند 

که سیمای شهر را به عزای حسینی مزین کنند.
 پس از سخنان شهردار، پرچم هزار متر مربعی عزاداری امام 

حسین )ع( به اهتزاز درآمد.
در این مراسم حجت الاسلام ابوترابی، امام جمعه موقت تهران 
نیز در سخنرانی خود گفت: اگر ملت می خواهد دستاوردهای 
۴۰ سال اخیر را با تمام وجود احساس کند باید از دوران 

سخت کنونی عبور کند.  
وی ادامه داد: عاشورا درس استقامت و مقابله با زیاده خواهی 

ظالمان و ستمگران و ملت ما نیز ملتی عاشورایی است.
امام جمعه موقت تهران خاطرنشان کرد: پرچم اباعبدالله که 
امروز بر فراز تهران به اهتزاز درآمده،  پرچم قرآن، استقامت و 
پایداری است و امید است که خداوند ملت ما را در راه امام 

حسین )ع( استوار بدارد.

محمد دادگان اگر دنبال پست و مقام نباشد، گاهی اوقات 
حرف های قشنگی می زند، اخيرا در رابطه با مساله فساد در 
فوتبال و رسوایی ويلموتس گیت به موضوع جالبي اشاره 
كرده است. او به نقل از يك نويسنده روسی می گويد: دزدی 
در جامعه، سه، دسته است. دسته اول دزدی كه از ديوار خانه 
مردم بالا می رود و حكمش زندان است. دسته دوم دزدان 

سياسی و دسته سوم دزدان مذهبی!
به اعتقاد دادكان جامعه ما اكنون با دزدان سياسی و مذهبی 
ترفيع،  و  تشويق  جزو  حكمی  که  دزدانی  است.  مواجه 

جرايمی براي آن ها متصور نيست!
قرارداد  ماجرای  در  بپرسيم،  تا  كافی ست  مقدمه  اين 

ويلموتس كدام دسته دزدی تفاق افتاده است؟
نامه  ای با پی نوشت وزير ورزش مبنی بر بررسی و بهره برداری 
به تاج ارسال شده تا توصيه يك مركز فرهنگي؟ مهدی 
علی نژاد كه خط و ربط سياسی اش معلوم است!ا صرار به 

تبرئه رئیس خویش دارد.

تاج كه عملكردش در فوتبال به همراه كفاشيان بر كسی 
پوشيده نيست، مشخص نمی کند كدام بخش از دستور وزير 

را مورد عنايت قرار داده است!بررسی يا بهره برداری؟ 
چندان سخت نيست كه بدانيم تاج و سلطانی فر هر دو 
اهمال كرده اند و در انجام وظايف خود كوتاهی داشته اند 
اما اشتباه به اين بزرگی و در چنين سطحی مشخصا فردی 

نيست و نوعا سازمان يافته است.
بي شك آنچه می بينيم و می شنويم همه ی آن نامه نيست. 
چرا بايد يك نهاد فرهنگی به معرفی سرمربی فوتبال براي 
تيم ملی یک کشور مبادرت نمايد و وزير ورزش و فدراسيون 

فوتبال از آن تبعيت كنند؟
يك نهاد فرهنگی يا وزير ورزش، چه تخصصی در حوزه 
فوتبال دارند كه توصيه و يا مكلف به بررسی و بهره برداری 

می کنند؟
گرچه اين پرسش و نظاير آن پیش تر به كرات مطرح شده 
است، اما عقد قرارداد در سفارت ايران در بلژيك -كه از همان 
روز اول مورد ابهام واقع شد- همراه با مفاد قرارداد )!( از نكات 
مبهمی است كه با توجه به گفته های دادگان بايد مشخص 
شود که كدام دسته دزدی در اين قرارداد انجام گرفته است؟
البته در مورد محاكمه تاج، راقم اين سطور يك سال پيش 
با دليلی واضح و روشن سخن گفت، اما چون از حمايت 
دانه درشت ها برخوردار بود )!( توجه نشد تا ماه از پشت ابر 

بيرون آمد...
دزدان و سردسته دزدان بايد معرفی شوند تا خاوری و حتی 
قاضی منصوری و... در پرونده سلطانی فر، تاج و ويلموتس 

تكرار نشود!

قلندر

مراقب خاوری ها و قاضی منصوری ها در فوتبال باشید؛

ماجرای ويلموتس جزو كدام دسته دزدی است؟

جامعه

شهرک تخصصی نساجی، پوشاک، چرم و سلولز در البرز ایجاد می شود

استاندار خبر داد:

رشد ۳۴ درصدی صادرات البرز نسبت به سال گذشته

نایب رئیس اتاق بازرگانی، صنایع، معادن و کشاورزی 
البرز از فراهم  شدن مقدمات ایجاد یک شهرک تخصصی 
نساجی، پوشاک، چرم و صنایع سلولزی با بهره گیری از 
فناوری های نوین در منطقه ویژه اقتصادی پیام البرز 

خبر داد.
به گزارش دنیای هوادار به نقل از ایرنا، یدالله مالمیر 
روز گذشته با اعلام این خبر گفت: در مذاکره با مدیران 
منطقه ویژه اقتصادی پیام و برنامه ریزی های انجام  
شده مقرر شد این شهرک تخصصی با استفاده از فناوری 
های نوین در این منطقه ویژه اقتصادی  احداث و راه 

اندازی شود.
مالمیر به مزیت های منطقه ویژه اقتصادی پیام اشاره 
کرد و افزود: معافیت های گمرکی و مالیاتی، وجود 
فرودگاه جهت پروازهای کارگو و نزدیکی به محل دائمی 

نمایشگاه بین المللی و پایانه صادراتی و نیز  فراهم بودن  
امکانات مناسب زیرساختی از جمله مزایای این منطقه 
اقتصادی در مسیر ایجاد تحول در صنعت استان است.

رئیس انجمن تخصصی همگن نساجی، پوشاک و چرم 
استان البرز در خصوص  برنامه ریزی های انجام شده 
برای ایجاد این شهرک تخصصی گفت: در فاز نخست 
یکصد هکتار زمین به این شهرک اختصاص می یابد و 
با حضور و فعال شدن واحدهای تولیدی، برای ده هزار 

فرصت ایجاد اشتغال فراهم می شود.
مالمیر اضافه کرد: انتظار می رود در فاز دوم این شهرک 
نیز دویست هکتار زمین دیگر به این شهرک ضمیمه 
شود که در این صورت  اشتغال نهایی این شهرک سی 

هزار نفر برآورد می شود.
در بحث حضور  البرز  بازرگانی  اتاق  اول  رئیس  نائب 

واحدهای تولیدی در این شهرک تخصصی اظهار کرد: در 
فاز نخست، نگاه ویژه ما معطوف به واحدهای تولیدی و 
سرمایه گذاران استان البرز است، اما در فازهای بعدی از 
سرمایه گذاران دیگر استان ها و سرمایه گذاران خارج از 

کشور نیز دعوت به عمل خواهد آمد.
مالمیر گفت: تولید در این شهرک تخصصی با بهره گیری 
از فناوری های نوین و با هدف ایجاد تحول در  صادرات 

استان خواهد بود.
وی افزود: جهت اجرایی شدن این پروژه کار گروهی 
مرکب ازنمایندگان اتحادیه های صنفی و بخش صنعت 
و با مشارکت کارشناسان منطقه ویژه اقتصادی پیام و 
سایر دستگاه های مرتبط تشکیل و با راهبری شرکت 
آن  تحقق  تا  را  طرح  این  تخصصی  انجمن  تعاونی 

پیگیری می شود.

استاندار البرز با اعلام کرد اینکه در ۴ ماهه اول سال ۹۹ 
تراز بازرگانی و تجاری البرز مثبت بوده است، گفت: ۲۱۱ 
میلیون دلار صادرات در این مدت از این استان ثبت شد 
که نسبت به مدت مشابه سال قبل ۳۴ درصد افزایش 

داشته ایم.
به گزارش دنیای هوادار، عزیز الله شهبازی روز پنجشنبه 
در نشست شورای گفت و گوی دولت و بخش خصوصی  
با بیان اینکه سال ۹۸ به نسبت سال ۹۷ بیش از ۷۲ 
این  در  واردات  افزود:  ایم  درصد رشد صادرات داشته 
استان نیز در حوزه تامین مواد اولیه تولیدات مهم استان 

بوده و ۱۳۶ میلیون دلار برآورد مالی آن است.
 استاندار البرز همچنین برای شرکت نمایشگاه های 
استان ضرب الاجل یک ماهه تعیین کرد که در این 
مدت عملیات اجرایی نمایشگاه بین المللی البرز آغاز 
شود چراکه در این راستا دولت به تمامی تعهدات خود 

عمل کرده است.
شهبازی اظهار کرد: جای خرسندی دارد که هم افزایی 
بسیار خوبی بین مسئولان البرز برای بهره برداری از 
ظرفیت ها و شکوفایی استعدادهای موجود در ابعاد 

مختلف بویژه تولید، صادرات و کشاورزی وجود دارد.

وی به لزوم حضور فعالان مطرح اقتصادی و منتخب 
هیات های علمی دانشگاه های استان در این جلسه 
اشاره کرد و افزود: موضوعاتی که در این شورا مصوب 
می شود، می تواند به جمع بندی برای ارائه در مجامع 

ملی برای اتخاذ تدابیر لازم باشد.
استاندار البرز با قدردانی از فعالان عرصه تولید و ایجاد 
بانک ها و  اشتغال در استان، اضافه کرد: همچنین 
دستگاه هایی که در راستای تحقق ۵۶ میلیارد تومان 
اعتبار برای بخشی از ۶ هزار و ۶۰۰ پرونده تسهیلات، 

همراهی کردند، کمال تقدیر را دارم.

البرز چه خبر؟

مجید  سعیدی

 نویسنده و روزنامه نگار
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شهری

برنامه مجلس برای اصلاح 
مالیات ملک چیست؟

به گفته نایب رئیس کمیسیون اقتصادی مجلس یازدهم، 
ابهامات وارد شده از سوی شورای نگهبان به طرح مجلس 
مالیات های  قانون  مکرر   ۵۴ ماده  اصلاح  درخصوص 

مستقیم رفع خواهد شد.
نایب رئیس  خاندوزی  احسان  هوادار،  دنیای  گزارش  به 
کمیسیون اقتصادی مجلس یازدهم، با اشاره به اظهارنظر 
کارشناسی شورای نگهبان درخصوص این طرح مجلس، 
گفت: بعد از تصویب طرح اصلاح ماده ۵۴ قانون مکرر 
مالیات های مستقیم موسوم به تشدید مالیات بر خانه های 
خالی، در روز ۱۵ مرداد توسط مجلس، شورای نگهبان در 
۲۲ مرداد جلسه ای تشکیل و نتیجه بررسی خود را در مورد 
مغایرت این طرح با شرع و قانون اساسی در قالب ۲۰ بند 

به مجلس شورای اسلامی ارسال کرد.
به گفته وی اکثر بندهای ارسالی از سوی شورای نگهبان 
حاکی از برخی ابهاماتی است که اعضای شورا درخصوص 
عبارت هایی که در این طرح به کار رفته و دایره شمول 
این طرح را نسبت به برخی گروه های اجتماعی مبهم 

دانسته اند.
وی در این باره توضیح داد: به عنوان مثال یک ایراد وارد 
شده به بخشی از طرح خانه خالی درخصوص دایره شمول 
این طرح است و بخش دیگری از ایراد که شورای نگهبان 
مطرح کرده به ایرادات شکلی و ویرایشی طرح به عنوان 
مثال استفاده از واژه های غیرفارسی مثل پروژه یا کنتور، 

برمی گردد.
مورد  در  دیگر  ایراد  یک  همچنین  داد:  ادامه  خاندوزی 
برخی از تکالیفی است که درخصوص دستورالعمل ها و 
آیین نامه های اجرایی این ماده مطرح است؛ با توجه به 
این ایرادات، نظر شورای نگهبان این است که به جای اینکه 
وزارت راه مکلف باشد باید در واقع تصویب دستورالعمل 
توسط وزیر راه و شهرسازی ذکر شود که با اصلاحات عبارتی 
بسیار جزئی قابل رفع است.این نماینده مجلس همچنین 
عنوان کرد: نکته بعدی در مورد برخی موارد ایراد رفع ابهام 
مطرح شده است. مثل اینکه عبارت خانوار، درخصوص 
خانوارهای تک نفره هم دامنه شمول دارد یا خیر که همین 

الان براساس قواعدی که سازمان هدفمندی یارانه ها به کار 
می گیرد خانوارهای تک نفره، دو نفره و بیشتر را داریم اما 
ظاهرا تقاضای شورای نگهبان این است که شمول آن به 

خانوارهای یک نفره در طرح مجلس نیز تصریح شود.
وی با اشاره به نامه شورای نگهبان تصریح کرد: در قالب این 
نامه، یکی دو مورد از تفویض اختیاراتی که به آیین نامه 
اجرایی این قانون محول شده بود که مورد اعتراض شورا قرار 
گرفته است مانند آنچه که در تبصره۳ »سایر اشخاص« ذکر 
شده از دیدگاه شورای نگهبان، مغایر اصول ۵۱ و ۸۵ قانون 
اساسی است. به عبارت دیگر مجلس خود باید مصادیق را 
مشخصا ذکر کند و نمی توان تعیین مصادیق مالیاتی را 
به وزیر یا هیات وزیران سپرد که با تغییر عبارت و تکمیل 

مصوبه مجلس، قابل حل و فصل است.

تمام ایرادات قابل حل است

سوی  از  وارد شده  ایرادات  درخصوص  پایانی  نکته  وی 
شورای نگهبان را اینگونه توضیح داد: نکته دیگر که در 
نامه شورای نگهبان بود در مورد واحدهای مسکونی بوده 
که به جهت امنیتی نباید در سامانه ثبت املاک مدنظر 
قرار بگیرد یا اطلاعات آن افشا شود که مستلزم آن است که 
واحدهای مسکونی دارای جهت امنیتی، افشای اطلاعات 
آنها در سامانه به شکلی باشد که محرمانگی اطلاعات آن 
واحدها که مورد استفاده نهادهای امنیتی کشور مثل وزارت 
اطلاعات و... قرار دارد باید از دامنه شمول افشای اطلاعات 

خارج شود.
خاندوزی در عین حال تاکید کرد: در مجموع تقریبا تمامی 
ایراداتی که شورای نگهبان به مصوبه مجلس وارد کرده 
ایراداتی است که با توضیح و رفع ابهام یا درج عبارت های 
دقیق به لحاظ نگارشی و ویرایشی قابل حل است. از این رو 
اگر هفته آینده مجلس جلسات صحن و کمیسیون داشته 
باشد رفع این ابهامات در دستور کار کمیسیون اقتصادی 
قرار دارد و با توجه به رایزنی های انجام شده به نظر می رسد 
ظرف یک جلسه، ابهامات مرتفع خواهد شد و به سرعت در 

دستور کار بعدی مجلس قرار خواهد گرفت.

گزارش

تلنگر

خوارج  نوین

همان  خوارج  نوادگان  گويی  می شود.  تكرار  دقيقا  تاريخ 
استخوان های در گلو در حساس ترين برهه كشور كه بايد ملتی 
منسجم برای مقابله با ويروس و تحريم و سيل و جهل باشند 
دقيقا پا جای پای اجداد و پدران خود گذاشتند و همان پندار و 
رفتار و كردار پدران خود را تكرار می كنند و سفره محرم خودشان 

را از امت جدا می کنند.
اهل نهروان كه واجبات دين را به بهانه مستحبات ترک كرده 
و دائما شعار پيروي از ولايت می دادند ولی درست سر بزنگاه 
كه می بايد مريدی خود را نشان دهند بهانه می تراشند از خود 

فتوا در می كنند و حكم را فقط برای خدا جايز دانسته و هر روز 
شعاری نو اختراع می كنند و مصرعی بر شعارهايشان می افزايند.
اين جماعتِ پينه بر پيشانی و خرافی، دسته ای از آن ها در 
خواب عميق جهالت هستند ولي گروهی خود را به خواب زده 
و براي منافع كثيفشان به عنوان نفوذی سرويس های خارجی 
با ايجاد دين گريزی در جوانان ما، در صددند تا بديهی ترين 
دست آوردهای علمی و تجربی بشر را با ماشين خرافه سازی و 
استفاده از جهل مقدس انگار كرده و يك روز به بهانه دلواپسی 
برای سياست خارجی لنگ كفش پرتاب كنند و روز ديگر به 
بهانه  دلواپسی فراموشی ياد حسين )ع( جان آدم ها را فدای 

جهل ابدی خود كنند.
امامی كه فدايی زنده نگه داشتن دين امت جدش شد و جدش 
در دومين جنگ اسلام و كفر گفت: اگر تنگه احد را خالی كنيد 
شكست خواهيد خورد و خالی كردند و شكست خوردند تا همان 
ابتدا به همه تاريخ تا انتها گوشزد كند كه دين او چيزي جز عقل 

و منطق نيست...

مدیریت شهری

خستو تاکید کرد
تبعیض زدایی در پرداخت پاداش های مناسبتی به پرسنل شهرداری کرج

در جلسه شورای ترافیک استان البرز بررسی شد:
احداث ایستگاه مترو و مسیر دسترسی به آرامستان بهشت سکینه )س(

پاداش هایی که در مناسبت های مختلف به پرسنل رسمی 
شهرداری پرداخت می شود، به کارکنان قراردادی و پیمانی نیز 
تعلق گیرد تا تبعیض های این چنینی بر انگیزه این عزیزان در 

خدمت رسانی به شهروندان تاثیر سویی نگذارد.
به گزارش دنیای هوادار، رحیم خستو در ابتدای دویست و نهمین 
جلسه رسمی شورای اسلامی شهر کرج ضمن استقبال از لایحه 
ساماندهی نیروهای قراردادی شاغل در مجموعه رفاهی، ورزشی 
میلاد گفت: اینکه این عزیزان در شرایط کنونی موقعیت شغلی 
خود را از دست نداده و تحت فشار مضاعف مالی و روانی قرار 

نگرفتند، موجب خرسندی شد.
او گفت: موضوعی که توسط برخی عزیزان و نیروهای قراردادی 
از طریق پیامک و غیره به بنده منعکس شده و مطالبه به حقی 
نیز است، عدم تبعیض در پرداخت پاداش های مناسبتی یا ارقام 
حمایتی است که در طول سال به حساب کارکنان دارای قرارداد 
مستقیم با شهرداری کرج واریز می شود لذا انتظار داریم با دستور 
و پیگیری شهردار محترم، پاداش های انگیزشی که عمومیت 
دارند، فارغ از نوع قرارداد و رسمی یا پیمانی به همه کارکنان 

محترم تعلق گیرد.

رئیس سازمان مدیریت آرامستان های شهرداری کرج، یکی از 
ضرورت های ترافیکی در محدوده مورد نظر را ایجاد دسترسی از 
بزرگراه شمالی به شهرک بهارستان و پس از آن به جاده بهشت 

سکینه )س( عنوان کرد.
به گزارش دنیای هوادار، در جلسه شورای ترافیک استان البرز 
که به ریاست دبیر شورای حمل و نقل و ترافیک استانداری البرز 
و با حضور دیگر اعضاء شورای حمل و نقل و ترافیک استان 
البرز برگزار شد، مدیر عامل شهرک صنعتی بهارستان، رئیس 
سازمان مدیریت آرامستان های شهرداری کرج، نماینده شهرداری 
کمالشهر و جمعی از مدیران و مسئولان استانی و شهری حضور 
داشتند تا ضمن بازدید از مسیرهای ورودی خروجی و دسترسی 
های شهرک بهارستان وآرامستان بهشت سکینه)س(، مشکلات 
ترافیکی محدوده های مورد نظر را مورد بحث و بررسی قرار دهند.
رئیس سازمان آرامستان های شهرداری کرج، با بیان اینکه 
یکی از ضرورت های ترافیکی این محدوده، ایجاد دسترسی از 
بزرگراه شمالی به شهرک بهارستان و پس از آن به جاده بهشت 
سکینه )س( است، گفت: مشکلات تردد در سه مجموعه شهرک 

بهارستان، آرامستان بهشت سکینه)س( و پارک علم و فناوری 
تقریبا مشترک است.

حمیدرضا عسگری تصریح کرد: برای حل این مشکلات باید 
تدبیری با رویکرد مشترک اندیشیده شود. احداث یک ایستگاه 
مترو در این محدوده لازم به نظر می رسد که امیدواریم با 
همکاری شهرداری های کمالشهر و کرج و حمایت استانداری 

البرز، این امر محقق شود.
بر این اساس، اصلاح ورودی و خروجی شهرک بهارستان و 
آرامستان بهشت سکینه)س(، انجام پیگیری های لازم برای 
احداث ایستگاه متروی بهشت سکینه)س( و نیز بهسازی جاده 
دسترسی شهرک بهارستان با همکاری شهرداری کرج از مصوبات 

این نشست کمیته شورای هماهنگی ترافیک بود.
در این جلسه، دبیر شورای حمل و نقل و ترافیک استانداری 
البرز از اقدامات سازمان در جمع آوری آب های سطحی اراضی 
بالادست تقدیر کرد. در حاشیه نشست نیز بازدیدی از زیر گذر مترو 
واقع در ضلع جنوبی و خروجی سازمان انجام و پیشنهاد تعریض 

این زیر گذر از طرف رئیس سازمان مطرح گردید.

23 آگوست 1953 )يکم شهريور 1332( سرلشكر زاهدی كابينه خود را كه در آن علی امينی )که شهرت داشت 
مورد حمايت دولت واشنگتن است( وزير دارايی بود و بسياری آن را کابينه کودتا می خوانند تشكيل داد و به 

بسياری از كسانی كه به او در رسيدن به قدرت ياری داده بودند مقام و منصب و امتيازهای متعدد داد.

در چنین روزی!

سعید  شفیعیان

 نویسنده
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اقتصادی
پرداخت ۲ هزار میلیارد تومان اعتبار به بیمه گذاران در ایام کرونا

مدیر عامل بیمه ایران یکی از اقدامات دوران کرونا را تمدید بیمه بیمه گذاران بدون مراجعه حضوری و 
پرداخت وجه دانست و گفت: این شرکت از ۲۴ اسفند ۹۸ تا ۱۵ اردیبهشت ۹۹ حدود یک هزار و ۵۰۰ میلیارد 

تومان اعتبار به مردم داد، ضمن اینکه حدود ۵۰۰ میلیارد تومان نیز خسارت پرداخت کرده است.

عضو کمیسیون اقتصادی مجلس:

سامانه های شناسایی پاشنه آشیل 
طرح اخذ مالیات از 

خانه های خالی هستند
اخذ  آشیل طرح  پاشنه  اقتصادی مجلس،  عضو کمیسیون 
مالیات از خانه های خالی را سامانه های شناسایی این خانه ها 
به صورت دقیق  اگر واحدهای مسکونی  عنوان کرد و گفت: 

شناسایی شوند مشکلی در این زمینه نخواهد بود.
به گزارش دنیای هوادار به نقل از ایرنا، »غلامرضا مرحبا« روز 
گذشته در خصوص طرح اخذ مالیات از خانه های خالی اظهار 
داشت: کلیات این طرح در مجلس به تصویب رسیده است 
و به محض تایید از سوی شورای نگهبان برای اجرا به دولت 

ابلاغ خواهد شد.
عضو کمیسیون اقتصادی مجلس درباره تاثیرگذاری طرح اخذ 
مالیات از خانه های خالی بر بازار مسکن گفت: این طرح عرضه 
مسکن را افزایش و قیمت آن را کاهش داده و مانع از سوداگری 

در بازار مسکن می شود.
نماینده آستارا در مجلس شورای اسلامی درباره نقاط قوت و 
ضعف طرح اخذ مالیات از خانه های خالی عنوان کرد: پاشنه 
و  خالی  خانه های  شناسایی  سامانه های  طرح  این  آشیل 
جلوگیری از دور زدن قانون توسط سوداگران غیرقانونی است اما 
اگر واحدهای مسکونی به صورت دقیق شناسایی شوند مشکلی 

در این زمینه نخواهد بود.
 نمایندگان مجلس شورای اسلامی در جلسه علنی ۱۵ مرداد 
در جریان بررسی جزئیات طرح دو فوریتی مالیات بر خانه های 
خالی مقرر کردند واحدهای مسکونی خالی در شهرهای بیش از 
یک صد هزار نفر جمعیت مشمول مالیات بر درآمد اجاره شوند.
بنابر ماده واحده این طرح، ماده ۵۴ مکرر قانون مالیات های 
مستقیم به این ترتیب اصلاح شد؛ مالکان هر واحد مسکونی 
واقع در کلیه شهرهای بالای یکصد هزار نفر جمعیت که به 
استناد سامانه ملی املاک و اسکان کشور موضوع تبصره )۷( 
ماده )۱۶۹( مکرر این قانون، در هر سال مالیاتی در مجموع بیش 
از چهار ماه به عنوان خانه خالی شناسایی شوند، به ازای هر ماه 
بیش از زمان مذکور، بدون لحاظ معافیت های تبصره )۱۱( ماده 
)۵۳( این قانون، به صورت ماهانه مشمول مالیاتی برمبنای 

مالیات بر درآمد اجاره می شود.

روابط عمومی فرودگاه مهرآباد: 

انفجاری در مهرآباد رخ نداده است 
روابط عمومی فرودگاه مهرآباد تهران، شایعه وقوع انفجار و آتش 

سوری در این فرودگاه را تکذیب کرد.
به گزارش دنیای هوادار، روابط عمومی فرودگاه مهرآباد تهران 
روز گذشته اعلام کرد: پنجشنبه شب ویدئویی در شبکه های 
اجتماعی منتشر شده است که در آن فردی از انفجار مهیب در 

فرودگاه بین المللی مهرآباد تهران می گوید.
روابط عمومی فرودگاه مهرآباد ضمن تکذیب محتوای این ویدئو 
نوشت: شب گذشته در این فرودگاه هیچ انفجار و آتش سوزی 
رخ نداده است و ویدیو منتشر شده  هیچ ارتباطی با  فرودگاه 

مهرآباد ندارد.  
بر اساس این اطلاعیه، جریان پروازی فرودگاه همچون روزهای 

دیگر عادی و در حال انجام است.

وزیر نفت تاکید کرد:

تمرکز دولت بر فروش آنی نفت 
وزیر نفت با بیان اینکه دولت بر فروش آنی نفت متمرکز 
شده است، گفت: فروش آنی نفت یعنی آنکه بتوانیم هر قدر 
می خواهیم اضافه نفت بفروشیم و کسی هم جلوی ما را از نظر 

داخلی و قانونی نگرفته است.
به گزارش دنیای هوادار به نفل از خانه ملت، بیژن نامدار زنگنه 
در پاسخ به این پرسش مبنی بر اینکه بهتر نیست دولت به 
جای تکیه بر پیش فروش بلندمدت نفت بر فروش آنی تمرکز 
کند، توضیح داد: در دولت بر فروش آنی نفت متمرکز شده 
است، درواقع فروش آنی نفت یعنی آنکه بتوانیم هر چقدر 
می خواهیم نفت اضافه بفروشیم و کسی هم جلوی ما را از نظر 
داخلی و قانونی نگرفته است و درآمد حاصل از نفت فروخته 

شده را به خزانه واریز می کنیم.
وزیر نفت درباره اینکه در بررسی ابهامات طرح عرضه نفت در 
بورس چه مسائلی باید مدنظر قرار گیرد، افزود: این موضوع در 
جلسه روز گذشته کمیسیون برنامه و بودجه مجلس مورد بحث 
و بررسی هایی قرار گرفت و در پی ارائه توضیحات کارشناسی، 

بسیاری از نگرانی های نمایندگان رفع شد.
زنگنه با بیان اینکه نگاه مجلس در طرح فروش اوراق سلف 
است،  قرار  کرد:  تاکید  است،  نفت  وزارت  به  کمک  نفتی 
مشکلات قانونی و جزییات این طرح در این چند روز در جلسه 
مشترک دیوان محاسبات، وزارت نفت، سازمان بورس و اوراق 
بهادار و کمیسیون برنامه و بودجه بررسی و حل شود زیرا قرار 

نیست کار خلاف قانونی انجام شود.

صادرات اولین محموله نفتی از 
جاسک تا پایان سال ۹۹

معاون مدیرعامل شرکت ملی نفت ایران در امور توسعه و 
مهندسی با اشاره به پیشرفت ۵۰ درصدی پروژه انتقال نفت از 
گوره به جاسک گفت:  با توجه به روند کار، اولین محموله نفتی 

تا پایان سال از پایانه جاسک صادر می شود.
به گزارش دنیای هوادار به نقل از ایرنا، »رضا دهقان« روز 
گذشته با بیان اینکه عملیات اجرایی طرح انتقال نفت گوره-
جاسک با جدیت و سرعت در حال انجام است، ادامه داد: 
اکنون کل پروژه به ۵۰ درصد پیشرفت رسیده است. به ویژه 
در چند ماه اول امسال به طور متوسط در ماه بیش از ۶ درصد 

پیشرفت داشتیم.
به گفته دهقان، پیش بینی می شود تا چند ماه آینده نیز این 

ضرب آهنگ پیشرفت حفظ شود.
وی افزود: در این صورت می توانیم خودمان را برای بهره برداری 

از خط گوره-جاسک تا پایان سال آماده کنیم.
معاون مدیرعامل شرکت ملی نفت ایران در امور توسعه و 
مهندسی از پایان لوله گذاری هزار کیلومتری گوره تا جاسک تا 
پایان امسال خبر داد و گفت:  با افتتاح تلمبه خانه های اصلی 
طرح، آغاز عملیات انتقال نفت را از گوره به جاسک تا پایان سال 

شاهد خواهیم بود.  
وی ادامه داد: پایانه صادراتی نیز مانند سایر نقاط طرح انتقال 

نفت خام از گوره به جاسک پیشرفت کرده است.
دهقان تاکید کرد: اگر مخازن مورد نیاز در پایانه جاسک تاپایان 
سال آماده نشود،   طرح های جایگزین مانند استفاده از گوی های 

شناور برای صادرات نفت در دستور کار خواهد بود.
به گفته معاون مدیرعامل شرکت ملی نفت ایران در امور توسعه 
و مهندسی، هدف این است اولین محموله نفتی تا اسفند ماه 

از جاسک صادر شود.
عزم دولت تدبیر و امید بر تکمیل خط لوله گوره- جاسک استوار 
بود که با تاکید رهبر معظم انقلاب برای توسعه سواحل مکران،   
این مهم به اجرا درآمد و قرار است تا پایان سال، نفت غرب 

کارون از بندر جاسک صادر شود.

تبلیغات جذاب و خلاقانه همراه با رعایت نکاتی برای 
تاثیرگذاری بیشتر کمپین تبلیغاتی، از مهمترین بخش 
های بازاریابی پیامکی به شمار می رود. چرا که باعث می 
شود مخاطبان با رضایت کامل و با اطمینان در خبرنامه 
پیامکی شما عضو شوند. در این صورت شما میتوانید 
میزان موفقیت این کمپین بازاریابی پیامکی را روز به 

روز افزایش دهید.
لیست  ایجاد  و  پیامکی  بازاریابی  فراگیر شدن  برای 
گسترده تری از مخاطبان در پنل پیامک، باید از روش 
های تبلیغاتی مانند بنرها، بروشورها، اطلاعیه ها و… 
استفاده کنید. اما این تبلیغات زمانی تاثیر بیشتری 
های  ویژگی  و  استانداردها  دارای  که  داشت  خواهد 
منحصر به فردی باشد. همراه ما باشید تا در ادامه به 
پنج راهکار مهم برای تاثیرگذار بودن کمپین بازاریابی 

پیامکی، اشاره کنیم.
با یک مثال ساده در ابتدا مراحل تاثیرگذاری این کمپین 

تبلیغاتی را شرح می دهیم.
تصور کنید در یک فروشگاه مواد غذایی یا پوشاک، قصد 
راه اندازی بازاریابی پیامکی را دارید و میخواهید با جمع 
آوری لیست مخاطبان علاقه مند، از فرصت های مهم 
استفاده کنید و از طریق پنل پیامک برای مخاطبان 

پیامک ارسال کنید.
مشتریان به فروشگاه شما مراجعه می کنند و در حین 
خرید، با بنر ها و تابلوهای تبلیغاتی جذابی رو به رو می 
شوند که برای عضویت در خبرنامه پیامکی از آن ها دعوت 
می کند. در نهایت اگر تبلیغات شما موثر باشد، مشتریان 
اطلاعات خود را در اختیار شما قرار خواهند داد تا در 
خبرنامه پیامکی شما عضو شوند. یکی از این تبلیغات 

می تواند به این صورت باشد:
برای بهره مندی از ۵% تخفیف، همین حالا کلمه OFF را 
به شماره ****۳۰۰۰ ارسال کنید و پیامک کد تخفیف را به 

صندوقدار ارائه دهید!
اما این تبلیغات باید به صورت استاندارد باشد و با به 
کار بردن تکنیک های مختلف، گیرایی و جذابیت داشته 

باشد.
پنج نکته مهم برای تاثیر گذاری کمپین بازاریابی پیامکی

۱. فراخوان اصلی کمپین

شما باید در تبلیغات خود به صورت واضح و شفاف 
کنید.  دعوت  پیامکی خود  به کمپین  را  مخاطبان 
از عبارات مهم و کلیدی در مرکز تبلیغات استفاده 
کنید تا توجه بیشتری به خود جلب کند. به وضوح 

به مخاطبان اعلام کنید که برای عضویت باید چه 
اعمالی را انجام دهند.

۲. ذکر سود و منفعت مشتریان

شما باید در تبلیغات خود به مشتریان از سود و منفعتی 
که پس از عضویت در خبرنامه نصیبشان می شود آگاهی 
دهید. زیرا سوال اصلی مشتریان این است: صرف وقت و 
ارائه اطلاعاتم به فروشگاه، چه منفعتی برای من خواهد 

داشت؟!
میتوانید برای جلب توجه بیشتر از این عبارات که در واقع 
بیان سود و منفعت مشتریان است؛ در تیتر نیز استفاده 
کنید. فراموش نکنید که اگر تبلیغات شما هیچ سودی 
برای مشتریان نداشته باشد، آن ها اطلاعاتی از قبیل ایمیل 
و شماره تلفن خود را در اختیار شما قرار نمی دهند و 

دلیلی برای اطمینان به شما نمی بینند.

۳. ملاحظات ویژه

بسیاری از افراد تلاش می کنند با پنهان کردن برخی 
مسائل از مشتریان، اعتماد آن ها را از دست ندهند. در 
صورتی که این کار نه تنها کمکی در راستای موفقیت 
نخواهد کرد، بلکه مشتریان را ناراضی می کند. در تبلیغات 
خود باید در مرحله سوم، به این ملاحظات به وضوح 

اشاره کنید.
برای مثال در فروشگاه، تنها در صورتی که بالای ۵۰۰۰۰ 
تومان خرید انجام شود، ۵% تخفیف می گیرید. این یک 
مثال ساده است که بدون شک مشتریان حق دارند قبل 
از ارسال پیامک آن را بدانند. در صورتی که عضویت در 
خبرنامه پیامکی شما شرایط و ویژگی های خاص خود 
را دارد، اجازه دهید مخاطبان بدانند. چرا که بدست آوردن 
مشتریان دائمی و وفادار بهتر از مشتریان موقت و غیر 

وفادار است.

۴. شرایط و تعهدات

و  به حیطه مسئولیتی خود  باید  این مورد شما  در 
مشتریان اشاره کنید و درباره مسائلی که در حیطه 

مسئولیت تبلیغاتی شما نیست، مشتریان را آگاه کنید.

۵. مدیریت نام تجاری

در برنامه های تبلیغاتی و خصوصاً تبلیغات پیامکی، 
ضروری است که مشتریان بدانند پیامک تبلیغاتی از چه 
مرکزی و با چه نام تجاری ارسال شده است. این مسئله 
باعث افزایش اعتماد و اطمینان مشتریان می شود و در 

فراگیر شدن نام تجاری شما نیز بسیار تاثیرگذار است.
رضایت  میزان  می توانید  استانداردها  این  رعایت  با 
مشتریان و تعداد افرادی که با اطمینان و اراده کامل عضو 
خبرنامه پیامکی شما می شوند را افزایش دهید و کمپین 
بازاریابی خود را تاثیرگذارتر کنید. در این صورت می توانید 
از طریق سامانه پیام کوتاه، به مشتریانی که شما را به 
خوبی می شناسند ارسال پیامک کنید و فروش خود را 

حتی در روزهای تعطیل نیز حفظ کنید!

بازاریابی و فروش

»دنیای هوادار« بررسی می کند؛ 

تاثیرگذاری مثبت و اصولی در بازاریابی پیامکی

راه و مسکن انرژی

دکتر علی قوامی

  تحلیل گر بازارسرمایه



6
روزنامه

شنبه 1 شهریور 99 -  شماره  552

آگهی

برابر رای شماره ۱۳۹۹۶۰۳۳۱۰۱۱۰۰۰۵۹۴ مورخ 1399/05/06 هیات موضوع قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتی اراضی 
وساختمانهای فاقد سند رسمی مستقر در واحد ثبتی حوزه ثبتی ناحیه سه کرج تصرفات مالكانه بلامعارض متقاضی 
خانم گلزار ناصر ترابی بشناسنامه شماره ۱۴ صادره از کرج فرزند غلامحسن در ۴۱۹ متر مربع مشاع از ششدانگ یک 
قطعه زمین با بنای احداثی در آن به مساحت 3776/05 متر مربع مفروز از پلاک شماره ۳۹۵ فرعی از ۱۶۹ اصلی واقع 
در البرز موروثی مرحوم غلامحسن ناصر ترابی که خود مالک اولیه میباشد تایید مینماید. لذا به منظور اطلاع عموم 
مراتب در دو نوبت به فاصله ۱۵ روز آگهی می شود در صورتی که اشخاص نسبت به صدورسند مالکیت متقاضی 
اعتراضی داشته باشند می توانند از تاریخ انتشار اولین آگهی به مدت دو ماه اعتراض خود را به این اداره تسلیم و پس 
از اخذ رسید ظرف مدت یک ماه از تاریخ تسلیم اعتراض، دادخواست خود را به مراجع قضایی تقدیم نمایند. بدیهی 
است در صورت انقضای مدت مذکور وعدم وصول اعتراض طبق مقررات سند مالکیت صادر خواهد شد. 99/326ف 

تاریخ انتشار نوبت اول: 1399/06/01 - نوبت دوم: 1399/06/17  
محمد شکری - رئیس اداره ثبت اسناد و املاک ناحیه 3 کرج -  از طرف حسین رضا نوری شاد

برابر رای شماره ۱۳۹۹۶۰۳۳۱۰۱۱۰۰۰۵۹۸ مورخ 1399/05/06 هیات موضوع قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتی اراضی 
وساختمانهای فاقد سند رسمی مستقر در واحد ثبتی حوزه ثبتی ناحیه سه کرج | تصرفات مالکانه بلامعارض متقاضی 
آقای علی ناصر ترابی بشناسنامه شماره ۴۴۸۰ صادره از کرج فرزند قربانعلی در ۱۶۳ متر مربع مشاع از ششدانگ یک 
قطعه زمین با بنای احداثی در آن به مساحت 3776/05 متر مربع مفروز از پلاک شماره ۳۹۵ فرعی از ۱۶۹ اصلی واقع 
در البرز موروثی مرحوم قربانعلی ناصر ترابي احدى از ورثه مرحوم غلامحسن ناصر ترابی که خود مالک اولیه میباشد 
تایید مینماید. لذا به منظور اطلاع عموم مراتب در دو نوبت به فاصله ۱۵ روز آگهی می شود در صورتی که اشخاص 
نسبت به صدور سند مالکیت متقاضی اعتراضی داشته باشند می توانند از تاریخ انتشار اولین آگهی به مدت دو ماه 
اعتراض خود را به این اداره تسلیم و پس از اخذ رسید ظرف مدت یک ماه از تاریخ تسلیم اعتراض، دادخواست خودرا 
به مراجع قضایی تقدیم نمایند. بدیهی است در صورت انقضای مدت مذکور وعدم وصول اعتراض طبق مقررات سند 

مالکیت صادر خواهد شد. 99/327ف  تاریخ انتشار نوبت اول: 1399/06/01 - نوبت دوم: 1399/06/17  
محمد شکری - رئیس اداره ثبت اسناد و املاک ناحیه 3 کرج - از طرف حسین رضا نوری شاد 

برابر رای شماره ۱۳۹۹۶۰۳۳۱۰۱۱۰۰۰۷۱۴ مورخ 1399/05/15 هیات موضوع قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتی اراضی 
وساختمانهای فاقد سند رسمی مستقر در واحد ثبتی حوزه ثبتی ناحیه سه کرج تصرفات مالكانه بلامعارض متقاضی 
آقای حسن آزاد مهر بشناسنامه شماره ۳۵۹۶ صادره از کرج فرزند حسین علی در ششدانگ یک قطعه زمین با بنای 
احداثی در آن به مساحت 370/20 متر مربع مفروز از پلاک شماره ۳۸۲ فرعی از ۱۴۳ اصلی واقع در البرز و با خریداری 
از آقایان مرتضی و مصطفی و مهدی جملگی گرجی و با مالکیت مالک اولیه آقایان صفت اله نیک فلاح و ابوالقاسم 
توانگر رنجبر تایید مینماید. لذا به منظور اطلاع عموم مراتب در دو نوبت به فاصله ۱۵ روز آگهی می شود در صورتی که 
اشخاص نسبت به صدور سند مالکیت متقاضی اعتراضی داشته باشند می توانند از تاریخ انتشار اولین آگهی به مدت 
دو ماه اعتراض خود را به این اداره تسلیم و پس از اخذ رسید ظرف مدت یک ماه از تاریخ تسلیم اعتراض، دادخواست 
خودرا به مراجع قضایی تقدیم نمایند. بدیهی است در صورت انقضای مدت مذکور وعدم وصول اعتراض طبق مقررات 

سند مالکیت صادر خواهد شد. 99/362ف تاریخ انتشار نوبت اول: 1399/06/01 - نوبت دوم: 1399/06/17  
محمد شکری - رئیس اداره ثبت اسناد و املاک ناحیه 3 کرج - از طرف الهه عزیزی

برابر رای شماره ۱۳۹۹۶۰۳۳۱۰۰۹۰۰۰۵۹۱ مورخ 1399/5/12 هیات اول موضوع قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتی اراضی 
و ساختمانهای فاقد سند رسمی مستقر در واحد ثبتی حوزه ثبت ملک کرج-ناحیه یک تصرفات مالکانه بلامعارض 
متقاضی خانم گیتی نریمانی فرزند آیت اله به شماره شناسنامه ۱۲۱ به صورت شش دانگ یک قطعه زمین با بنای 
احداثی به مساحت ۲۶۴ متر مربع مفروز از پلاک ۳۸۱ فرعی از ۱۵۶ اصلی واقع در حاجی آباد خریداری از مالکین رسمی 
نصرت اعظم یوسفی و فروغ اعظم یوسفی و قمر الزمان خانم نصیری طبق قولنامه عادی که مالکیت نامبرده در دفتر 
۱۱۳۵ صفحه ۴۱ و ۴۳ محرز گردیده است. لذا به منظور اطلاع عموم مراتب در دو نوبت به فاصله ۱۵ روز آگهی می شود 
در صورتی که اشخاص نسبت به صدور سند مالکیت متقاضی اعتراضی داشته باشند می توانند از تاریخ انتشار اولین 
آگهی به مدت دو ماه اعتراض خود را به این اداره تسلیم و پس از اخذ رسید، ظرف مدت یک ماه از تاريخ تسلیم اعتراض، 
دادخواست خود را به مراجع قضایی تقدیم نمایند. بدیهی است در صورت انقضای مدت مذکور و عدم وصول اعتراض 
طبق مقررات سند مالکیت صادر خواهد شد. 99/373ف تاریخ انتشار نوبت اول 1399/06/01 - نوبت دوم: 1399/06/16  
عباسعلی شوش پاشا - رئیس اداره ثبت اسناد و املاک ناحیه یک کرج 

برابر رای شماره ۱۳۹۹۶۰۳۳۱۰۱۱۰۰۰۵۱۸ مورخ 1399/04/28هیات موضوع قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتی 
اراضی وساختمانهای فاقد سند رسمی مستقر در واحد ثبتی حوزه ثبتی ناحیه سه کرج تصرفات مالكانه بلامعارض 
متقاضی آقای علی رضا احمدی بشناسنامه شماره ۴۱۶۰۳۳۴۰۴۰ صادره از الیگودرز فرزند صفرعلی در سه دانگ 
مشاع از ششدانگ یکباب خانه به مساحت 94/58 متر مربع مفروز از پلاک شماره ۴۴۱ فرعی از ۱۷۰ اصلی واقع در 
البرز و با خریداری از آقای قربان علیزاده و با مالكيت مالک اولیه آقای نوراله خاکباز تایید مینماید. لذا به منظور 
اطلاع عموم مراتب در دو نوبت به فاصله ۱۵ روز آگهی می شود در صورتی که اشخاص نسبت به صدور سند مالکیت 
متقاضی اعتراضی داشته باشند می توانند از تاریخ انتشار اولین آگهی به مدت دو ماه اعتراض خود را به این اداره 
تسلیم و پس از اخذ رسید ظرف مدت یک ماه از تاریخ تسلیم اعتراض، دادخواست خود را به مراجع قضایی تقدیم 
نمایند. بدیهی است در صورت انقضای مدت مذکور وعدم وصول اعتراض طبق مقررات سند مالکیت صادر خواهد 

شد. 99/389ف تاریخ انتشار نوبت اول 1399/06/01 - نوبت دوم: 1399/06/17  
محمد شکری - رئیس اداره ثبت اسناد و املاک ناحیه 3 کرج - از طرف حسین رضا نوری شاد

ورثه مرحوم جواد چوب دار خوشخوی )سپیده چوبدار خوشخوی - بهنام چوبدار خوشخوی-بهاره چوبدار خوشخوی( به 
آدرس متن سند : کرج گوهردشت خ ۹ فاز ۲پ ۵۵ و ۱۱

بدینوسیله به ورثه مرحوم جواد چوب دار خوشخوی )سپیده چوبدار خوشخوی - بهنام چوبدار خوشخوی-بهاره چوبدار 
خوشخوی بدهکار پرونده کلاسه فوق که برابر گزارش مامور ابلاغ آدرس فوق شناخته نگردیده ابلاغ می گردد که برابر سند 
ازدواج شماره ۱۱۲۳ مورخ 1392/04/08 بین مورث شما و خانم فرشته حاتمی توسکی به تعداد ۱۱۰ عدد سکه تمام بهار 
آزادی بدهکار می باشید که بر اثر عدم پرداخت وجه ، بستانکار درخواست صدور اجرائیه نموده پس از تشریفات قانونی 
اجرائیه صادر و به کلاسه فوق در این اجراء مطرح می باشد با توجه به عدم امکان ابلاغ واقعی به شما در ادرس مورث 
و حسب تقاضای بستانکار طبق ماده 19/18 آئین نامه اجرائی مفاد اسناد رسمی بشما ابلاغ می گردد از تاریخ انتشار 
این آگهی که تاریخ ابلاغ اجرائیه محسوب است فقط یک نوبت در روزنامه کثیرالانتشار محلی درج ومنتشر می گردد 
ظرف مدت ده روز نسبت به پرداخت بدهی خود اقدام و در غیر این صورت بدون انتشار آگهی دیگری عملیات اجرائی 

ایرانی - رئیس اجرای اسناد رسمی کرج - از طرف والحطبق مقررات علیه شما تعقیب خواهد شد. 99/422ف

ورثه مرحوم صمد بیات )عالمتاج بیات ( به آدرس متن سند : کرج ماهدشت روستای راشته
بدینوسیله به ورثه حين الفوت مرحوم صمد بیات به اسامی )خانم عالمتاج بیات( بدهکار پرونده کلاسه فوق که برابر 
گزارش مامور ابلاغ آدرس فوق شناخته نگردیده ابلاغ می گردد که برابرسند ازدواج شماره ۹۲۳۳ مورخ 1379/01/06 
بین مورث شما و خانم معصومه گلیج تعداد ۲۰۰ عدد سکه طلای تمام بهار آزادی بدهکار می باشید که بر اثر عدم 
پرداخت وجه ، بستانکار درخواست صدور اجرائیه نموده پس از تشریفات قانونی اجرائیه صادر و به کلاسه فوق در 
این اجراء مطرح می باشد با توجه به عدم امکان ابلاغ واقعی به شما در آدرس مورث و حسب تقاضای بستانکار 
طبق ماده 19/18 آئین نامه اجرائی مفاد اسناد رسمی بشما ابلاغ می گردد از تاریخ انتشار این آگهی که تاریخ ابلاغ 
اجرائیه محسوب است فقط یک نوبت در روزنامه کثیرالانتشار محلی درج ومنتشر می گردد ظرف مدت ده روز نسبت 
به پرداخت بدهی خود اقدام و در غیر این صورت بدون انتشار آگهی دیگری عملیات اجرائی طبق مقررات علیه شما 

ایرانی بجندی -رئیس اجرای اسناد رسمی کرج- از طرف والحتعقیب خواهد شد.  99/439ف 

ششدانگ عرصه و اعیان یک قطعه زمین به مساحت 165/60 متر مربع پلاک 162/7758 ذیل صفحه ۹۷ دفتر ۱۰۹۶ که 
سه دانگ مشاع آن به نام نصرت اله سهیمی ثبت و دارای سند به سریال ۲۳۵۱۵۳ می باشد سپس خانم زهرا خدابین 
به وکالت از طرف احدی از وراث نامبرده به نام اکرم سهیمی نسبت به سهم الارث خود تقاضای صدور سند نموده اند و 
اعلام نمودند اصل سند مالکیت نزد ورثه دیگر نامبرده می باشد . با توجه به اینکه در اجرای تبصره ۳ ماده ۱۲۰ مراتب به 
نامبرده جهت ارائه اصل سند مالکیت به کلیه وراث اخطار گردیده و نامبردگان در موعد مقرر مراجعه ننموده و با توجه 
به اینکه اخطار به تعدادی از وراث ابلاغ واقعی نگردیده لذا در اجرای تبصره ۳ ماده ۱۲۰ قانون ثبت یک نوبت در روزنامه 
كثير الانتشار آگهی می گردد . بدیهی است چنانچه پس از سپری شدن مهلت مقرر اصل سند مالکیت پلاک مذکور به 
این اداره ارسال نگردد این اداره وفق مقررات اقدام و نسبت به صدور سند مالکیت به نام وراث درخواست کننده وفق 

مقررات اقدام خواهد نمود. 99/442ف
عباسعلی شوش پاشا - رئیس اداره ثبت اسناد و املاک ناحیه یک کرج - از طرف عیسی شاهدی پاپکیاده

برابر رای شماره ۱۳۹۹۶۰۳۳۱۰۱۱۰۰۰۵۱۹ مورخ 1399/04/28 هیات موضوع قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتی 
اراضی وساختمانهای فاقد سند رسمی مستقر در واحد ثبتی حوزه ثبتی ناحیه سه کرج تصرفات مالکانه بلامعارض 
متقاضی آقای احمدرضا احمدی بشناسنامه شماره ۴۱۶۰۴۹۷۸۰۲ صادره از الیگودرز فرزند صفرعلی در سه دانگ 
مشاع از ششدانگ یکباب خانه به مساحت 94/58 متر مربع مفروز از پلاک شماره ۴۴۱ فرعی از ۱۷۰ اصلی واقع در 
البرز و با خریداری از آقای قربان علیزاده و با مالكيت مالک اولیه آقای نوراله خاکباز تایید مینماید. لذا به منظور 
اطلاع عموم مراتب در دو نوبت به فاصله ۱۵ روز آگهی می شود در صورتی که اشخاص نسبت به صدور سند مالکیت 
متقاضی اعتراضی داشته باشند می توانند از تاریخ انتشار اولین آگهی به مدت دو ماه اعتراض خود را به این اداره 
تسلیم و پس از اخذ رسید ظرف مدت یک ماه از تاریخ تسلیم اعتراض، دادخواست خودرا به مراجع قضایی تقدیم 
نمایند. بدیهی است در صورت انقضای مدت مذکور وعدم وصول اعتراض طبق مقررات سند مالكيت صادر خواهد 

شد. 99/390ف تاریخ انتشار نوبت اول 1399/06/01 - نوبت دوم: 1399/06/17  
محمد شکری - رئیس اداره ثبت اسناد و املاک ناحیه 3 کرج - از طرف حسین رضا نوری شاد

آگهی موضوع ماده 3 قانون وماده ۱۳ آیین نامه قانون تعیین تکلیف وساختمانهای فاقد سند رسمی

آگهی موضوع ماده3  قانون وماده ۱۳ آیین نامه قانون تعیین تکلیف وساختمانهای فاقد سند رسمی

آگهی موضوع ماده ۳ قانون وماده ۱۳ آیین نامه قانون تعیین تکلیف وساختمانهای فاقد سند رسمی

آگهی موضوع ماده ۳ قانون وماده ۱۳ آیین نامه قانون تعیین تکلیف وساختمانهای فاقد سند رسمی

آگهی موضوع ماده ۳ قانون وماده ۱۳ آیین نامه قانون تعیین تکلیف وساختمانهای فاقد سند رسمی

آگهی ابلاغ اجرائیه کلاسه: 9901753

آگهی ابلاغ اجرائیه کلاسه : ۹۸۰۲۹۹۶

آگهی تبصره ۳ ماده ۱۲۰ قانون ثبت

آگهی موضوع ماده ۳ قانون وماده ۱۳ آیین نامه قانون تعیین تکلیف وساختمانهای فاقد سند رسمی
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اگر بخواهیم از آمار دیگر بازیکنان عجیب و غریب تیم ملی جوانان بگوییم، 
باید به امیر بهره منده با فقط سه بازی باشگاهی، حسین شاهرودی با کارنامه 
صفر بازی در باشگاه و صفر بازی در تیم ملی و دروازه بان نساجی مارندران، 
امیرحسین حاجیان با عملکرد بسیار ضعیف بیست و هفت گل خورده در اردوی 

تیم ملی حضور دارند.
با این بازیکنان که کم کم داریم به سفارشی بودن آن ها هم پی می بریم، قطعا 
امیدی برای موفقیت این تیم نخواهد بود، آقایان محصص، معینی و محمدی، 

باید پاسخگو این انتخاب های بی اساس خود باشند.

»صیادمنش« در فهرست مازاد فنرباغچه
مهاجم ایرانی تیم فوتبال فنرباغچه ترکیه با تصمیم سرمربی این تیم در فهرست مازاد قرار گرفت. این بازیکن ۱۹ ساله با قراردادی 
به ارزش ۵۰۰ هزار یورو از باشگاه استقلال به فنرباغچه پیوست، پس از انتقال قرضی به استانبول اسپور، در مجموع هفت دیدار 

لیگ دسته یک ترکیه و چهار بازی جام حذفی برای این تیم تنها موفق به زدن یک گل شده است.

دنیای  هوادار بررسی می کند؛ 

لیگ برتر کشتی، کمیت بالا، کیفیت...؟

یادداشتدیدگاه

نسخه پیچی های کمیته فنی فدراسیون تمامی ندارد؛

اوضاع قاراشمیش تیم ملی جوانان!

از اوضاع قمر در عقرب تیم ملی جوانان هرچه بگوییم 
کم گفتیم، تیمی که باید پشتوانه تیم ملی بزرگسالان 
ما باشد و سرمایه اصلی فوتبال این مرز و بوم، اسیر 
حواشی و مشکلاتی شده است که خدا می داند چه 

پشت پرده هایی دارد.
مثل اینکه دوستانمان، مدیریت تیم ملی جوانان را 
با خاله بازی اشتباه گرفته اند، از طرفی، کمیته فنی 
در  به طرز عجیبی  آن  فدراسیون فوتبال که اعضای 
ناکارآمدی و بی کارگی گوی سبقت را از یکدیگر می 
تیم  یک  تشکیل  موجب  تصمیماتشان  با  ربایند، 
ناشناس و گم نام شده اند و با انتخاب سرمربی و 
دعوت بازیکنانی نادر به اردو تیم ملی، موجبات شگرفی 

هواداران فوتبال را فراهم کردند . 
گویا آوردن مربی بازنشسته و بدون کارنامه ای چون 
فنی  کمیته  و  نبوده  کم  برایشان  مظلومی  پرویز 
فدراسیون را راضی نکرده که در دعوت از بازیکنان هم 

از صفات سکونشین و بدون رزومه استفاده کرده اند!
درک  زمانی  را  جوانان  ملی  تیم  قاراشمیش  اوضاعِ 
خواهید کرد که نگاهی به ترکیب اصلی این داشته 
باشیم، ترکیب اصلی تیم ملی جوانان ما تلفیقی از 
بازیکنان سکونشین و نیمکت نشین، حتی در تیم پایه 

های باشگاهی است.
در حالی  پور  نیک  امیر  ملی جوانان  تیم  ترکیب  در 
نامش به عنوان گلر یک مطرح است که در تیم جوانان 
سپاهان ذخیره ی آرین جانقربان بوده و اصلا مشخص 

نیست چطور با این کارنامه ضعیف، به عنوان گلر یک 
تیم جوانان مشغول است، کسی که نه در تیم باشگاهی 
خود بازی رسمی انجام داده و نه در تیم ملی حضوری 

داشته است.
در خط دفاع تیم ملی، حسین شاهوردی پس از یک 
سال و نیم تیمدار شده و در تیم ذوب آهن به عنوان 
یکی از سکونشینان اصلی تیم مشغول است و حتی 
در جوانان این تیم هم مدت هاست یک بازی رسمی 

هم ندارد.
در پست دفاع راست، اسد آبادی در تیم شهر خودرو تنها 
یک بازی به میدان آمد و بدلیل عملکرد ضعیف سریعا 

تعویض شد.
در سمت چپ خط دفاع، احمدرضا جلالی هشت ماهی 
است که بدون تیم مانده و با اضافه وزنی مشهود در 
اردو های تیم ملی جوانان حضور ثابت پیدا کرده است.
در خط وسط این تیم یاسین سلمانی وجود دارد که او 

هم در تراز تیم ملی ایران نیست.
در نوک خط حمله هم آریا برزگری قرار گرفته که تعداد 
فصل  در  خود  باشگاهی  تیم  در  اش  رسمی  بازیای 

گذشته صفر بوده و فقط سه بازی در تیم ملی دارد.
این ها فقط شرایط و عملکرد بازیکنان اصلی تیم ملی 
جوانان ایران بود، خدا می داند بر روی نیمکت چه 
بازیکنانی وجود دارند، اگر بخواهیم از آمار دیگر بازیکنان 
عجیب و غریب تیم ملی جوانان بگوییم، باید به امیر 
بهره منده با فقط سه بازی باشگاهی، حسین شاهرودی 
با کارنامه صفر بازی در باشگاه و صفر بازی در تیم ملی 
و دروازه بان نساجی مارندران، امیرحسین حاجیان با 
عملکرد بسیار ضعیف بیست و هفت گل خورده در 

اردوی تیم ملی حضور دارند.
با این بازیکنان که کم کم داریم به سفارشی بودن آن ها 
هم پی می بریم، قطعا امیدی برای موفقیت این تیم 
نخواهد بود، آقایان محصص، معینی و محمدی، باید 

پاسخگو این انتخاب های بی اساس خود باشند.

لیگ برتر کشتی آزاد و فرنگی سال ۹۹ در حالی قرعه کشی 
شد که تعداد تیم ها نسبت به سال های گذشته از کمیت 
تا زمان  باید  اما در خصوص کیفیت آن ها  بالایی برخوردار 
برگزاری مسابقات تامل داشته باشیم.  نگاهی به نام و نشان 
تیم های شرکت کننده در این دوره از مسابقات لیگ گویای 
آن است که اکثریت ۲۱ تیم حاضر را نام های جدید تشکیل 
از  نام هایی که ماهیت و چگونگی کارکرد برخی  می دهند. 
آنان برای اهالی کشتی نامعلوم است. همین امر قضاوت 
در خصوص چگونگی حضور و عملکرد آن ها را در هاله ای از 
ابهام فرو می برد. به عبارت دیگر پیشاپیش نمی توان در رابطه 
با توانایی، ترکیب نفرات، میزان اعتبار صرف شده و برنامه 
ریزی آن ها نظر قطعی داد. ممکن نیست پیش بینی کرد آیا 
یا  تا آخر پای کار خواهند ماند  کمیت قابل توجه موجود 
همانند سال های گذشته در میان راه، عطای ادامه حضور را 
به لقایش خواهند بخشید. تجربه لیگ کشتی به ما آموخته 
هر اندازه پای تیم های استخوان دار و قدرتمند در مسابقات 
باز شود به همان اندازه می توان نسبت به افزایش کیفیت 
رقابت ها امیدوار بود. بارها بر این نکته پای فشرده ایم که 
و  باید حرفه ای  در مسابقاتی که  حضور هیات های کشتی 
قدرتمندانه برگزار شود جز آنکه اتلاف وقت و سرمایه اندک 
آن ها را به همراه داشته باشد نتیجه دیگری به همراه ندارد 
بگذریم از اینکه چه بسا به دلایل مختلف از جمله عدم التزام 
همراه  به  نیز  ناخوشایندی  عواقب  و  پیامدها  تعهدات،  به 
تیم های  تکلیف  می کند.   بروز  مسابقات  طول  در  که  دارد 
خلق الساعه و نوظهور هم کاملا مشخص است. آنان به همان 
تب شان  عرق سرد  یک  با  می کنند  تب  که  تندی  و  شدت 
فروکش کرده و معمولا در ادامه راه دچار دست انداز و فراز 
و فرود می شوند. می ماند تیم.های توانمند و باسابقه که در 
واقع استخوان بندی لیگ نیز با این تیم ها قوام و دوام پیدا 
می کند. به سخن دیگر هر اندازه بتوانیم پای باشگاه ها و یا 
موسسات نام و نشان دار را به لیگ کشتی باز کنیم در آن 
صورت می توان براساس فرآیند این رویداد برنامه ریزی کرد، در 
مسیر هدف گام نهاد و نهایتا به مقصد مورد نظر دست یافت. 
اساس برگزاری لیگ نیز بر همین پایه نهاده شده است یعنی 
اگر لیگ نتواند منافع تمام طرف های درگیر را تامین کند به 
هیچ دردی نخواهد خورد. تامین این منافع نیز در صورت 

شرکت فراگیر تیم ها و باشگاه های قدرتمند میسر می شود.

غیبت بحث برانگیز تیم های مطرح سال گذشته!

بود  توانمندی  از جمله تیم های مطرح و  ایذه  سینا صنعت 
که طی سال های گذشته در لیگ برتر کشتی فرنگی جایگاه و 
مرتبه والایی داشت. این تیم که با مدیریت و پشتیبانی بخش 
خصوصی اداره می شد پس از سال ها سابقه حضور، امسال در 
لیگ برتر شرکت نکرد. تیم های تا ثبت جهانی توس و اترک 
خراسان شمالی نیز سال قبل عملکرد قابل قبولی از خود نشان 
دادند اما فعالیت آنان به همان یک سال ختم شد و احتمالا 
پرونده این تیم ها برای همیشه بسته خواهد شد. مازندرانی ها که 
تامین کننده کشتی گیر برای تیم های متمول و قدرتمند هستند 
امسال نیز همانند سال های گذشته به حداقل ها بسنده کرده و 
دو تیم دست و پا شکسته را راهی مسابقات کرده اند. انصافا 
نمی توان اطمینان داشت این دو تیم نیز تا پایان مسابقات 
پایداری خواهند کرد یا خیر؟ البته شاید بتوان عذر آن ها را برای 
امسال که جامعه کشتی استان درگیر تغییر و تحولات هیات 
کشتی بودند پذیرفت اما در مجموع نمی توان باور کرد خطه 
کشتی خیز و قهرمان پروری چون مازندران در لیگ برتر کشتی 
نقش فرعی بر عهده داشته باشد. تیم دریاچه ارومیه هم که 
پیشاپیش نوید حضور پرفروغی در این دوره از مسابقات را داده 

بود اصلا در قرعه کشی حضور نیافت!
نوعی  به  حتی  و  گذشته  سال  از  بازمانده  تیم های  راس  در 
سال های قبل، بازار بزرگ ایران یا همان بیمه رازی سال های 
قبل خودنمایی می کند.  تیمی حرفه ای و قدرتمند که طی مدت 
شرکت خود در میدان لیگ، کارنامه ای درخشان و قابل دفاع از 
خود برجای گذاشته است. تردید نداشته باشید این تیم در لیگ 
امسال نیز شانس اول قهرمانی در هر دو رشته آزاد و فرنگی 
خواهد بود. برنامه ریزی درست، پشتیبانی کامل، خوش قولی 
و صداقت در عمل از این مجموعه نقشی قابل قبول ترسیم 
کرده است. از دانشگاه آزاد به عنوان موسسه ای استخوان دار 
و توانمند بیش از این انتظار می رود. آنان اگرچه سال قبل با 
بضاعت اندک خود کارنامه قابل قبولی از خود برجای گذاشتند 
اما تضمین نمی توان کرد این موفقیت را در حضور تیم های 
توانمند نیز تکرار کنند به همین دلیل انتظار از مسئولان این 
موسسه آن است تا در قامت واقعی خود وارد میدان شوند. 
بازگشت دوباره پاس تهران که زمانی یکی از اضلاع اصلی لیگ 
محسوب می شد و پخش و پالایش کرمانشاه هم این پتانسیل 
را دارند تا ورودی تاثیرگذار داشته باشند. تمام این اگر و اماها 
زمانی محقق خواهد شد که ستاد ملی مبارزه با کرونا اجازه 
برگزاری مسابقات را صادر کند تازه آن وقت معلوم خواهد شد 
که کمیت بالای موجود از نظر کیفی نیز قابل قبول خواهد بود 
یا عده ای از تیم ها صرفا برای خالی نبودن عریضه آن را سیاه 

کرده اند؟

محمدرضا کاظمی

 نویسنده و روزنامه نگار

محمدرضا ولی زاده

  خبرنگار
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